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Abstract (en)
An apparatus is specified for testing the dynamic behaviour, especially the aiming accuracy, of guns (tube weapons), which apparatus contains a
video camera (10) and a video reproduction device (20), which is portable or can be inserted in a rack, for reproducing the image (video) supplied
by the video camera. The video camera is mounted on or in the barrel (1) of a gun in such a manner that the optical axis (3) of the video camera
corresponds very precisely with the bore axis (3) of the barrel (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Gerät zum Testen des dynamischen Verhaltens, insbesondere der Richtgenauigkeit, von Rohrwaffen angegeben, welches eine Video-
Kamera (10) und eine tragbare oder in ein Gestell einsetzbare Bildwiedereingabeeinrichtung (20) zur Wiedergabe des von der Video-Kamera
gelieferten Bildes enthält. Die Video-Kamera ist am oder im Rohr (1) einer Rohrwaffe derart befestigt, daß die optische Achse (3) der Video-Kamera
sehr genau mit der Seelenachse (3) des Rohres (1) übereinstimmt. <IMAGE>
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